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Geachte leden van Provinciale Staten, 
 
Op vrijdag 24 juni 2016 bespreekt u het voorstel van Gedeputeerde Staten over het 
mestbeleid. Een voorstel dat voortvloeit uit de zogenoemde dialoogtafels van de afgelopen 
maanden. Wij hebben als BMF en ZLTO de afgelopen maanden ook zelf ervaren dat er een 
groeiend begin van vertrouwen is om een basis te leggen onder een vernieuwd perspectief 
voor het mestbeleid en de veehouderij in Noord-Brabant. Om dit begin van vertrouwen een 
steviger basis te geven hebben wij de afgelopen weken gesprekken gevoerd over onder 
andere het monitoren van de dierenaantallen in Brabant en over het huidige regime van 
toezicht en handhaving. Juist omdat wij als geen ander begrijpen dat slechts vanuit 
vertrouwen gewerkt kan worden aan verdere oplossingen voor de lastige vraagstukken die 
nog op de dialoogtafels liggen. 
 
Het is in het belang van een succesvol vervolg van de dialoog dat we de komende maanden 
zicht houden op de ontwikkelingen, vanaf 1 januari 2016,  in Noord-Brabant aangaande de 
veehouderij. Wij zouden daarom graag zien dat niet alleen de provincie zelf inzicht 
verschaft in de volgende indicatoren maar dat u ook de gemeenten en omgevingsdiensten 
vraagt om  de komende maanden hieraan mee te werken. 
 
Dit zijn de indicatoren die we graag in beeld hebben bij alle nieuwe aanvragen en 
meldingen: 
  
1. Is er sprake van een zogenoemde  BZV-aanvraag en zo ja op welke onderdelen 

spant de ondernemer zich vooral bovenwettelijk in. Waar haalt de aanvrager dus de 
meeste punten op; 

2. Wat verandert er in dieraantallen als gevolg van de aanvraag; 
3. Wat verandert er in ammoniakemissie als gevolg van de aanvraag; 
4. Wat verandert er in de fijnstof- en geuremissie en de geurbelasting als gevolg van 

de aanvraag; 
 
Wij realiseren ons overigens dat de huidige wet- en regelgeving diverse vergunning 
trajecten en/of meldingen kent die op enigerlei wijze betrekking hebben op bovengenoemde 
indicatoren. Wij stellen voor om met de Omgevingsdiensten in een gesprek afspraken te 
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maken over het precieze kader om zo een snelle, niet-ingewikkelde monitoring niet in de 
weg te staan. 
 
Verder hebben wij gesproken over een effectiever en efficiënter toezicht en 
handhavingsbeleid. Afgesproken is dat ZLTO en BMF gezamenlijk met de directeuren van de 
omgevingsdiensten in gesprek zullen gaan om actuele ervaringen te delen en suggesties 
voor verbeteringen te bespreken. 
 
Aangezien er een grote tijdsdruk ligt op het vervolg van de dialoog en de uitwerking van de 
eerste resultaten, zouden wij graag snel van u vernemen of u bereid bent de komende 
maanden de nieuwe aanvragen in Noord-Brabant te monitoren met de bovengenoemde 
indicatoren en ook de medewerking hiervoor de vragen gemeenten en omgevingsdiensten. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

       
 
Nol Verdaasdonk                     Hans Huijbers 
Directeur BMF     Voorzitter ZLTO 
 
 


